

Kollegianerrådsmøde d. 3/9-17

1. Fremmødte

Peter 1340

Hans-Christian (HC) 3322

Amanda 2011

Line 2020

Rebecca (Becky) 1249

Merdan 1052

Thomas 1131, referent

2. Gæster

Signe Clausen og Jonas Nielsen 2028

3. Kørsel ved blok 2

Line kommenterer på at have haft problemer med at bilerne kører meget hurtigt forbi hende, ved stierne ude foran hendes dør (Blok 2), samt problemer med folk som parkerer nede for enden af stierne.

HC kommenterer at man bør kunne benytte biler ifm. flytning. Peter kommenterer på brug af stolper som forhindrer biler at kører igennem, så man skal have fat i portneren for dette.

Signe og Jonas kommenterer på problematik med stolper ift. til udrykningskøretøjer på dette stykke. HC påpeger at ambulancer holder på vejen, samt at stykket ikke er en brandvej og der alligevel ikke er plads til fartøjerne på stien. Signe kommenterer at de har haft holdt der i forbindelse med af- og pålæsning i sammenhæng med ferier. Det bliver påpeget at vi helst vil undgå parkering, men ikke har problemer med af- og pålæsning. Signe kommenterer at Rådet bør overveje at kontakte de som parkerer unødigt. Line påpeger at det er flere personer som gør dette, så reglerne bør meldes klart ud. HC foreslår at omdele sedler som gør opmærksom på reglerne og hvis det fortsætter så opsætte stolper som kan fastlåses. Amanda vil lave en seddel til omdeling. Alle er for forslaget.

4. Evt. (fremrykket pr gæsters ønske)

Signe og Jonas er blevet overraskede over at rådet har fremlagt krav om at katte skal have halsbånd på, da der er risiko for skade på katten, og de har haft en mundtlig aftale med et tidligere råd. Peter bekræfter at problematikken omhandler at kunne finde frem til kattens ejer, så eventuelle problematikker lettere kan håndteres. En tatovering giver ikke umiddelbar identifikation. Line påpeger at reglen kun kan fjernes på generalforsamling til november. Signe syntes at kommunikationen fra Rådets side har virket lidt aggressiv, og de har følt at de ikke har vidst hvordan de skulle tackle det. Peter kommenterer at vi sendte sedler ud, for at undgå at håndhæve reglerne hårdere til at starte med og f.eks. give klagepoint til katteejere. HC kommenterer på at der har været personer hvis katte har været meget problematiske, og at ejerne har været ligeglade med henvendelser. Amanda påpeger at det også har været for at opridse øvrige regler for katte.

Rådet påpeger at der ikke er folk som ligger på lur for at indfange katte, men at det er for at håndtere problematiske katte.

5. Afstemning om lukkede punkter

Ingen lukkede punkter, da vi ikke har modtaget post.

6. Godkendelse af referat d. 16/8-17

Referatet er godkendt

7. Post

Ingen post, da vores mail er nede.

Vi snakker om at lave et nyt mailsystem.

8. Nyt siden sidst

Amanda har svaret på posten, som fremgår af sidste referat og motionsudvalget har betalt deres regning d. 2/9-17.

Merdan spørger til basketbanen. Den er godkendt og sendt videre til et byggefirma. Vi ved endnu ikke hvornår byggeriet påbegyndes.

Der skal være et punkt på næste møde omkring dispensationsansøgninger og ændring af vores praksis for dispensationer.

9. Kontoopdatering

Kontoen ser overordnet fin ud.

Der kommer et punkt næste gang vedr. økonomistyring og udlægsordning for udvalg.

Philip Sørensen har indsendt et bilag fra november 2016. Det er over sidste frist, så pengene udbetales ikke.

10. Grillfest

Det var et rigtig godt arrangement, hvor der kom over 100 mennesker. Der var dog indkøbt for lidt mad. Til næste gang skal vi have 4 grillstartere pr. grill for at holde kullene i gang. Vi havde også købt for lidt kul og endte med at bruge 30kg efter at have indkøbt ekstra. Der blev brugt ca. 2000 kr. totalt.

Planlægningen var lidt kaotisk og det var sent at udvalgene havde mulighed for at tilkendegive om de ville deltage. Planlægning af indkøb osv. lå sent og vi bør have en form for tilmeldingsfrist næste gang. Der bør ligeledes være en tilmeldingsfrist for frivillige, så vi havde en ide om hvor mange der kommer. Derudover skal vi have et budget for begivenheden på forhånd. Næste år har vi en ide om budgettet, på baggrund af dette års arrangement.

Vi bør have en vagtplan næste gang, så det ikke er de samme som laver noget hele tiden. Vi bør ligeledes koordinere oprydning dagen efter, da det var baren som gjorde dette. Der blev taget billeder i løbet af arrangementet af Peter, Thomas og Stefan Bekke. Amanda gennemgår billederne og lægger dem op.

11. Vaskemaskiner

Vi skulle have fået et nyt system fra Electrolux for at kunne se om der var ledige maskiner, via sin smartphone. Dette virker endnu ikke og vi har muligvis betalt mellem 10.000 og 16.000 for at få udarbejdet dette. Vi har endnu ikke kunne få fat i dem. Sidste kontakt var for 3-4 måneder siden. Vi vil undersøge om vi har betalt pengene, og i tilfælde af at vi har, vil vi forsøge at få dem tilbage.

12. Generalforsamling

Vi skal have planlagt generalforsamling og have fundet en dato. Vi skal have ændret vedtægter og forskellige tekster på wiki'en, samt opdatere bilag. Vi gør det søndag d. 17. september efter det rådsmøde der kommer til at være kl. 13.00 den dag.

Vi skal undersøge om det er Merdans, Lines eller Thomas' plads som er på valg til næste generalforsamling, grundet supplerer.

13. Til sidste møde var der diskussion om privat brug af rådslokalet, og det blev aftalt at vi skal tage stilling til hvorvidt rådslokalet må benyttes til privat brug. Herunder lektielæsning og opgaveskrivning. HC påpeger at hans problem ikke er at man tager pauser, hvor man laver andre ting, men at problemet er at man efterfølgende bruger timevis på andre ting. Merdan mener ikke at skolearbejde overhovedet skal laves i Rådslokalet, da man hurtigt bliver fanget, så man blokerer for lokalet længe. Det bliver også påpeget at der har været et problem med at der ikke bliver ryddet op efter at folk har benyttet rummet.

Vi stemmer om hvorvidt rådslokalet og inventar kun må benyttes til officielle kollegieanliggender. Alle for.

Den 17. september opdateres ordensreglerne for rådslokalet.

14. Planlægning af næste mødetidspunkt

Søndag d. 17/9 kl 13.00

15. Evt

Vi har ikke kigget på ny printer

Line nævner at vi skal lave en velkomstfolder/håndbog til nye beboere, med oplysninger om hvor regler mv. kan forefindes. Amanda har lavet sådan en ifm. sin eksamen og vil tage den med til at bruge som udgangspunkt. Amanda spørger om hun må kontakte nogen med henblik på at lave design til fødselsdagsprogrammet. Der bliver kigget videre på det.

Line påpeger at kommunikationen på Facebook er for dårlig, og at der er for få som svarer derinde. Dette bliver støttet af flere og der er enighed om at vi bør være bedre til at svare hinanden.

Thomas påpeger at folk bør underskrive deres beskeder, når de svarer folk via vores facebookside.

Line påpeger at vi skal have en stærkere ordstyrerpost.

Peter og HC snakker om at skaffe et ekstra batteri til kameraet.

HC og Martin (2011) snakker om at lave et kamerakursus.

Punkter til næste dagsorden:

Nyt mailsystem

Dispensationer

Velkomstfolder

Opdatering af ordensregler for rådslokalet

Printer

Batteri til kamera

Økonomistyring og udlægsordning for udvalg.